
  

 

 До кмет гр. Шумен 

 чрез Председател на Общински съвет гр. Шумен 

 

 

Питане 

от Добрин Чайлев, общински съветник 

 

Относно: Стопанисване и експлоатация на уличното осветление от община Шумен. 

 

 

Уважаеми г-н кмет, 

 Във връзка с уличното осветление което по Закона за енергетиката се стопанисва и 

експлоатира от общините, отправям към вас следните въпроси: 

 - Има ли двустранно подписан протокол между община Шумен и Енергоразпределителното 

дружество, и от коя дата е той? 

 - От коя дата община Шумен поддържа и експлоатира уличното осветление? 

 - Прехвърлени ли са всички дълготрайни материални активи, от кога, и дали фигурират като 

ДМА в счетоводството? 

 - Плащат ли се амортизационни отчисления? 

 Желая да получа писмен отговор! 

 

 

 

 30. 05. 2018 г.                                                      С Уважение ................................. 

  гр. Шумен                                                                             /Добрин Чайлев/ 


